
 

 

 
 
 

 
 
 
 

 Stockholm 2011-01-20 
 Mia Päärni m fl (S)

  
   

      
      

 
 
Hur nämnden har skött Akalla Gruppboende har fått frän kritik från 
Socialstyrelsen. Det är ingen överraskning att boendet är för stort men det 
finns andra delar som också behöver åtgärdas. Att förvaltningen arbetar för 
fullt för att återkomma med förslag till nämnden vet vi, men vi måste också 
framöver anslå pengar till verksamheten så att det räcker.  
 
Vi vill att förvaltningen återkommer till nämnden, inte enbart med ett svar på 
rapporten, utan även med förslag kring den fysiska boendemiljön. Hur ska 
nämnden gå tillväga för att hitta andra alternativ och på vilket sätt kan 
Stockholms kommun – kommunstyrelsen – stötta förvaltningen att hitta en 
lösning. Både genom att t ex ha en dialog med fastighetsägare som kan vara 
aktuella som hyresvärdar men också genom att delfinansiera de 
investeringar som kommer bli nödvändiga.  
 
Vi tror att Rinkeby-Kista måste hitta former för boenden så att vi inte 
behöver köpa platser eftersom det skulle rasera ekonomin för detta 
verksamhetsområde.  
 
Vi vill även att förvaltningen gör en redovisning av hur anslaget till personer 
med psyskiskt funktionsnedsättning beräknas och gör en jämförelse med 
annan stadsdel. Hur många personer finns där med samma typ av behov och 
hur stort är anslaget där? 


